
 
 

     SA.0012.4.9.2012 

 

Protokół nr 9/12 
z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 19 listopada  2012 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer udział 

wzięli członkowie Komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do nin. protokołu 

oraz zaproszeni goście według załącznika nr 2. Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer 

o godzinie 1500 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji oraz gości 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 7 członków Komisji. 

Posiedzenie jest prawomocne do podejmowania  swoich decyzji.  

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali:  

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim posiedzeniu Komisji. 

3. Przedstawienie projektu planu pracy Komisji na I półrocze 2013 r. 

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

5. Sprawy bieżące.  

Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę porządku obrad na następujący: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Opiniowanie projektu uchwały 11.7. 

3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim posiedzeniu Komisji. 

4. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

6. Sprawy bieżące.  

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Po zapoznaniu się z treścią protokołu nr 8/12 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji  

z dnia 29.10.2012 r. Komisja przyjęła go jednogłośnie. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektu uchwały 11.7. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował, że Komisja rozpatrzy oraz zaopiniuje 

następujący projekt uchwały: 

-11.7. w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości  
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za odbieranie odpadów komunalnych, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że tą uchwałę podejmujemy  

od 2007 roku. Musimy w niej uwzględnić interes przedsiębiorców i interes właścicieli 

nieruchomości. 

Specjalista ds. odpadów Lidia Poniatowska poinformowała, że  stawki muszą być uchwalone  

w grudniu. W styczniu odbędzie się przetarg.  

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer otworzył dyskusję na temat w/w uchwały. 

Komisja zaproponowała następujące zmiany: 

1 litera a) za odbiór odpadów komunalnych zbieranych w sposób nieselektywny w pojemniku  

o pojemności 120 litrów – 17zł brutto, a w przypadku gdy odpady komunalne zbierane i odbierane 

są w sposób selektywny - 14,36 zł brutto.  

Komisja przegłosowała  jednogłośnie projekt uchwały ze zmianą. 

litera b) za  odbiór odpadów komunalnych zbieranych w sposób nieselektywny w pojemniku  

o pojemności 1100 litrów – 120 zł brutto, a w przypadku gdy odpady komunalne zbierane  

i odbierane są w sposób selektywny – 110,00 zł brutto.  

Komisja przegłosowała  jednogłośnie projekt uchwały ze zmianą. 

litera c) za  odbiór odpadów komunalnych zbieranych w sposób nieselektywny  - luzem za 1 m3 – 

105,00 zł brutto, a w przypadku gdy odpady komunalne zbierane i odbierane są w sposób 

selektywny – 100,00 zł brutto. 

Komisja przegłosowała  jednogłośnie projekt uchwały  bez zmian. 

litera d) za opróżnienie zbiornika bezodpływowego i transport nieczystości ciekłych do punktu 

zlewnego – 33,00 zł brutto za 1 m3.  

Komisja przegłosowała  jednogłośnie projekt uchwały ze zmianą. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie w sprawie wydania opinii do projektu 

uchwały 11.7.  

Komisja wydała opinię pozytywną ze zmianami. 

Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 7 głosami „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Komisji zaproponował kolejną zmianę porządku obrad. Poinformował,  

że Komisja rozpatrzy oraz zaopiniuje następujące projekty uchwał:11.18., 11.19., 11.20. 

- 11.18. w sprawie podatku od środków transportowych na 2013 rok, 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że stawki przedstawione w projekcie uchwały  

została podwyższone o 100,00 zł w stosunku do poprzedniego roku.  

Radny Dariusz Orawiec zaproponował , żeby pozostawić stawki na dotychczasowym poziomie. 
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Radny Artur Więcław zapytał, jakie są dochody z podatku od środków transportowych. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka odpowiedziała, że dochody z podatku od środków 

transportowych  wynoszą około 100 000,00 zł rocznie. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer przedstawił trzy propozycje: 

1. pozostawić projekt uchwały bez zmian, 

2. wprowadzić 5% podwyżki, 

3. wprowadzić 10% podwyżki. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z zaproponowanymi zmianami. 

Komisja przegłosowała jednogłośnie propozycję wprowadzenia w projekcie uchwały 5% 

podwyżki podatku od kwot obowiązujących w 2012 roku. 

Komisja wydała opinię pozytywną ze zmianą. 

Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 7 głosami „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

- 11.19. w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 rok. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka omówiła zmiany budżetu Gminy na 2012 rok.  

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Projekt został przyjęty 4 głosami „za” przy 3 wstrzymujących się. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

- 11.20. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2012–2015. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka omówiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej budżetu 

Gminy na 2012 rok. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Projekt został przyjęty jednogłośnie tj. 7 głosami „za”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

Ad.3. Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na  poprzednim posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował, że na poprzednim posiedzeniu Komisja 

postawiła wniosek: 

Komisja Finansów i Inwestycji wnioskuje  o przeanalizowanie zasadności wysokości opłat  

za godziny dodatkowe pobytu dziecka w przedszkolu i możliwość jej obniżenia do wysokości  

1 grosza za godzinę. 
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Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że wystąpił o opinię prawną do pani adwokat. 

Wójt odczytał opinię prawną. 
O godz. 17.30 posiedzenie opuścił radny Leonard Musioł. 
 
Radny Powiatowy Jarosław Bodak poruszył temat  zasadności wysokości opłat za godziny 

dodatkowe pobytu dziecka w przedszkolu. 

Komisja przyjęła informację wójta na temat wniosku. 

Ad.5. Sprawy bieżące. 

Komisja postawiła wnioski: 

1. Komisja Finansów i Inwestycji wnioskuje o przygotowanie przez Skarbnika Gminy  

w terminie 30 dni zestawienia pod analizę dotyczącą finansów budżetu Gminy Goleszów  

w latach 2005 –2016 wg załączonego wzoru. 

Wniosek zostały przyjęty jednogłośnie przez Komisję tj. 6 głosami „za”. 

2. Komisja Finansów i Inwestycji wnioskuje o zmianę w zapisie uchwały wg projektu 11.9.  

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych  

w 2013 roku. W załączniku nr 1 w rozdz. 3 w pkt 2 lit. a) w miejsce 50% wpisać 25%,  

lit. b) w miejsce 30% wpisać 15%, lit. c) w miejsce 15% wpisać 8%. 

Wniosek zostały przyjęty jednogłośnie przez Komisję tj. 6 głosami „za”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Małgorzata Zając  


